






3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie.

Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 24 października 2019 r. został 
wyłożony na sali obrad i był do wglądu w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między
sesjami. 

Informacje międzysesyjne zostały przekazane Radnym w wersji elektronicznej. 

Władysław Czerwiński przybył na obrady sesji. 

W dyskus ii wzięli udział: 
- Adam Stobiecki

Burmistrz 
Woiciech Ostrowski 
Poinformował o stanie najważniejszych inwestycji na terenie Gminy Sulejów: 

1. W sprawie ujęcia wody w zachodniej części Gminy Sulejów trwają konsultacje
z mieszkańcami, którzy są właścicielami gruntów na których zlokalizowano ujęcia oraz 
rozmowy z firmami, które tą wodę wypompują i ocenią jej jakość.

2. Została podpisana umowa na budowę chodnika w Barkowicach wraz z odwodnieniem. 
Termin realizacji tej inwestycji jest określony na czerwiec 2020 r.

3. Do 16.12.2019 r. zostanie wykonana przebudowa i odwodnienie chodnika na
ul. Przedszkolnej w Poniatowie.

4. W Szkole Podstawowej we Włodzimierzowie powstał nowy plac zabaw, niedługo 
zostanie zrealizowany łącznik pomiędzy szkołą a salą gimnastyczną oraz powstał 
gabinet stomatologiczny dla dzieci i młodzieży do 18 roku życia z terenu Gminy
Sulejów.

5. Gmina Sulejów kończy realizację ul. Taraszczyńskiej. Gmina wydała ok. 1,5 mln zł, a 
Powiat Piotrkowski 980 tys. zł.

6. Został ogłoszony przetarg na budowę basenu pasywnego. Otwarcie ofert odbędzie się 
20.12.2019 r. Za kilka dni zostanie ogłoszony przetarg na budowę pasywnej hali 
sportowej.

Radna Powiatu Piotrkowskiego 
Katarzyna Miśkiewicz 

Podziękowała za remont ul. Taraszczyńskiej w Sulejowie oraz oświetlenie na ul. Działkowej 
w Uszczynie. 
Poinformowała, że będzie zabiegać o pomoc powiatu przy budowie chodnika na ul. Lipowej 
w Poniatowie oraz budowę chodnika do szkoły w Łęcznie. 

Komendant KP w Sulejowie 
Radosław Błażeiewski 

Poinformował, że w okresie jesiennym na terenie gminy miały miejsce włamania. Sprawcy 
ostatniego włamania zostali zatrzymani. 


































